
 

 

 

Záznam ze zasedání Valné hromady  
MAS Sdružení SPLAV, které se uskutečnilo  dne  12.10. 2023 od 15.00 

v budově společenského domu U Proroka v Neratově.  
 

                        
 
                               Přítomni: 31 členů MAS, 6 zaměstnanců kanceláře MAS, Valná hromada byla usnášeníschopná 

 
1. Představení aktivit obce Bartošovice v O.h. a Sdružení Neratov. 

Zástupce Sdružení Neratov přivítal přítomné a představil aktivity sdružení i obce.  
2. Informace o aktuální činnosti MAS  

Pracovníci kanceláře MAS podali tyto informace: 
- Provoz kanceláře. 

V dohodnutém odloženém termínu bylo podáno daňové přiznání i auditní zpráva za rok 2022. Finanční 
řízení projektů a účetnictví MAS je zajištěno paní Evou Rohlenovou na PS (0,8 PÚ) a paní Michaelou 
Dostálovou na DPP. Zpracování účetního auditu i daňového přiznání za rok 2023 je dohodnuto opět 
s firmou Verifikace SUED a.s. z Pardubic. 

- CLLD 2016-21 
Přehled výzev, podpořených projektů a rozdělených dotací bude předán členům na příští VH, 
z přehledu zpracovaného KHKrajem vyplývá, že Sdružení SPLAV přineslo do svého území v minulém 
programovém období nejvíce dotačních prostředků ze všech MAS KHKraje. Zástupci MAS byli pozváni 
v září na výroční konferenci CRR, kde prezentovali své úspěšné postupy a podpořené projekty. 
K 31.10. bude ukončen tříletý projekt administrace CLLD, navazující roční projekt je již schválen a bude 
zahájen od 1.11.23. 

- CLLD 2022-28.   
MAS má schváleny programové rámce všech operačních programů CLLD jako jedna z mála MAS v ČR, 
jako jediná v KHKraji již také všechny programy realizuje výzvami.  

- IROP – prezentace 2. kola výzev 
V říjnu 23 probíhá druhé kolo výzev IROP. V prvním, jarním, kole byly otevřeny výzvy Doprava a 
Sociální služby a přijaty 2 žádosti. Ty byly výběrovou komisí MAS schváleny a postoupeny na CRR 
k další administraci. Ve druhém kole jsou vyhlášena opatření Vzdělávání, Hasiči a Kulturní památky. 
Příjem žádostí bude ukončen 31.10., již je podáno několik projektů, zájem přesahuje alokaci výzev. 
Zbývající opatření Cestovní ruch a Veřejná prostranství budou vyhlášena začátkem roku 24. 

- OPTAK – prezentace 1. výzvy 
Souběžně s IROP probíhá i výzva OPTAK. Podmínky jsou složité, konzultovány jsou 2 projekty. 

- OPŽP – prezentace 1.výzvy 
V září byla vyhlášena také výzva OPŽP. Přesné podmínky nejsou známé, zájem o účast proto je 
minimální. Přítomní byli vyzváni k účasti na výzvě a byla jim nabídnuta pomoc se zpracováním žádosti. 

- PRV, SZP – informace k poslední výzvě 2016-23 
Viz příloha. Předcházející dotační období bude ukončeno poslední výzvou na přelomu roku se 
zbytkovou alokací. Otevřena bude pravděpodobně fiche Nezemědělské podnikání. 



 

 

Výzvy nového programu Společná zemědělská politika budou vyhlášeny v první polovině roku 2024. 
- Místní akční plán vzdělávání – informace MAP III. a MAP IV. 

K 30.11.23 končí stávající projekt MAP III. Aktivity budou ukončeny uspořádáním 5.kola Olympiády 
regionálních znalostí pro žáky ZŠ a závěrečným setkáním ředitelů a zřizovatelů škol z území MAS. 
Projekt zahrnoval především aktivity síťování škol v území a diskuzi Pracovních skupin k aktuálním i 
problematickým tématům. Souběžně je připravován navazující projekt MAP IV., zahrnované aktivity jsou 
projednávány v pracovních skupinách MAP, řídícím výboru MAP i v rámci MAS. 

- NZÚ Light – informace 
K 30.9. bylo pro zájemce z území MAS zpracováno cca 200 žádostí o dotaci, z nich cca 35 bylo již 
ukončeno. MAS obdržela za administraci programu dosud 100 tis. Kč, o dalších 200 tis. kč již požádala. 
Program bude dále pokračovat, zájem veřejnosti je stále intenzívní. 

- OPZ+ - informace o projektu Komunitní aktivity I. 
Byl ukončen první půl rok realizace projektu a podána zpráva o realizaci a žádost o platbu. Realizace 
naplánovaných aktivit probíhá bez problémů, spolupráce s partnery je dobrá. Projekt je pokládán 
řídícím orgánem MPSV za výjimečný a vzorový, zástupci MAS byli pozváni na prezentaci projektu a 
svých zkušeností na konferenci MPSV a NSMAS v říjnu t.r. Ostravě. Starosta obce Záměl, partnera 
projektu, poděkoval MAS za realizaci projektu a informoval přítomné o dvou celostátních oceněních, 
které obec získala za realizaci své části projektu a dalších souvisejících aktivit. 

- Projekty spolupráce – nové projekty 
Všechny projekty probíhající v minulém období byly úspěšně ukončeny a vyúčtovány. V současné době 
se MAS žádného projektu spolupráce neúčastní.  
MAS však byla informována o dodatečném schválení dotace na projekt NATURE podaný do programu 
ERASMUS na začátku loňského roku. Projekt je zaměřen na poznávání a pobyt v přírodě pro dospělé 
účastníky. Bude obsahovat 2 cykly přednášek a vycházek do přírody, realizace bude zahájena na 
přelomu roku. 
Další nabídku na účast v mezinárodním projektu obdrželo Sdružení SPLAV od skupiny 15 evropských 
zemí. Projekt je zaměřen na téma voleb od místních až po celoevropské, zahrnuje především online 
diskuze a přednášky na související témata a také společnou exkurzi do sídla EU v Bruselu pro mladé 
zájemce. Projekt byl vybrán a podpořen dotací přímo ze strany EU jako nejlepší ve výzvě a účast 
Sdružení SPLAV je velmi prestižní. Realizace bude zahájena počátkem příštího roku, na území MAS se 
bude konat společná konference na související téma.  
Oba projekty jsou dotací 100 % hrazeny. 
NS MAS pokládá aktivity Sdružení SPLAV v oblasti mezinárodní spolupráce za ojedinělé a příkladné a 
pozvala proto jeho zástupce k prezentaci zkušeností na školení k mezinárodní spolupráci pořádané pro 
MAS ČR ve spolupráci NSMAS a DZS v srpnu t.r. 

- Pracovní skupina Mládež – informace 
Skupina mládeže seskupené v rámci projektů MAS se stala jednou z pracovních skupin místního 
akčního plánu vzdělávání. V rámci tohoto projektu bude vyvíjet obdobnou činnost jako ostatní pracovní 
skupiny MAP.  Členům PS Mládež byla také nabídnuta účast v nově vznikající platformě mládeže při 
NS MAS. Nejbližší aktivitou PS Mládež bude zamyšlení nad obsahem a formou výuky historie na ZŠ 
spojené s návštěvou Staré Boleslavi a výstupem na horu Říp. 

3. Různé – akce MAS, propagace,.. 
Bylo diskutováno místo setkání vánoční valné hromady MAS, k uspořádání se nabídl pan Šefl.  Byly také 
připomenuty akce, kterých se zástupci MAS s propagací Sdružení SPLAV v posledním období účastnili – 
Dožínky v Hradci Králové, Festival Jízdárna v Rychnově n/K., atp. 
 
Zaznamenala: K. Holmová 

 
                                                               

 

 

 


